
Brocēnu vidusskolas Vecāku padomes sapulces 

Protokols 2022./23. Nr. 5 

 

 

12.01.2023. 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18.00 

 

PIEDALĪJĀS:  Skolas direktore Natālija Balode, direktores vietniece audzināšanas darbā Dita 

Dubulta, Mārtiņš Zemītis, Maija Žulpa, Inta Uzule-Rancāne, Diāna Rozentāle, Liesma 

Vicinska, Kristīne Maslovska, Gita Kudiņa. 

 

PIEAICIĀTIE: Skolas skolēnu prezidents Kristiāns Priedītis 

 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

 

1. Uzklausīt skolēnu prezidenta uzrunu ar prezentāciju par skolas pašpārvaldes darbu, 

padarīto un nākotnes plāniem. 

2. Iepazīties ar skolas plānotiem pasākumiem ar vecāku iesaisti. 

3. Iepazīties ar Saldus pašvaldības sniegto atbildi par Vecāku padomes iesniegto 

priekšlikumu sakārtot bērniem drošu ceļa infrastruktūru. 

4. Pacelt jautājumu par skolas māsiņas turpmāko darbu, sakarā ar Saldus pašvaldības 

samazināto likmi.  

    

 

1.§ 

Skolēnu prezidenta uzrunu ar prezentāciju par skolas pašpārvaldes darbu, padarīto un 

nākotnes plāniem. 

(K.Priedītis) 

 

2.§ 

Brocēnu vidusskolas plānotie pasākumi ar vecāku iesaisti. 

(D.Dubulta) 

1. “Izklausies redzēts”  17.februārī  

2. Erudītu konkurss 



3. No 24.04. līdz 28.04. skola uzņem delegāciju no vairākām Eiropas valstīm. Vecāki aicināti 

iesaistīties ar programmu izveidi, idejām.  

4. Maijā par godu ģimenes dienai sportiskas aktivitātes. 

 

3.§ 

Saldus pašvaldības sniegtā atbilde par Vecāku padomes iesniegto priekšlikumu sakārtot 

bērniem drošu ceļa infrastruktūru (G.Kudiņa) 

Saldus novada pašvaldība izskatīja mūsu iesniegumu un 28.novembrī saņēmām atbildi, kurā 

tika pieņemts: 

1. Atlikt lēmuma pieņemšanu par jaunas sabiedriskā transporta pieturvietas izveidi Ezera 

ielā, Lielcieceres ielā un gājēju pārejas Liepu ielā līdz transport būvju speciālista 

izvērtējuma saņemšanas.  

2. Uzdot nekustamā īpašuma nodaļas transportbūvju inženierim Naurim Gailišam apsekot 

galveno autoceļu A9 un izvērtēt risinājumus. 

3. Uzdot  šim speciālistam izvērtēt drošības salu izveidi uz Lielcieceres un Liepu ielas 

krustojuma.  

Saldus novada pašvaldības sniegtā atbildi skatīt PIELIKUMĀ.  

 

4.§ 

Saldus pašvaldības samazinātā likme skolas māsiņai 

(G.Kudiņa) 

Esam uzzinājuši, ka Saldus pašvaldība ir samazinājusi darba algas likmi visām Saldus skolas 

un PII medicīnas māsiņām. Kā tas ietekmēs mūsu skolas māsiņas darbu un bērnu drošību?  

Skolā ir vairākas ēkas, sporta skolas telpas, internāts, kurās notiek nodarbības. Skolā ir bērni , 

kam ir veselības problēmas, kustību traucējumi, epilepsijas un injicējami bērni, nelaimes 

gadījumi ar traumām.  

(N.Balode) 

Esmu pielikusi visas pūles, lai saglabātu šo darba slodzi, taču pašvaldība ir noteikusi darba 

slodzi - 0.8. Veids, kā to risināt ir samazināt māsiņas darbalaiku. Nepieciešamības gadījumā ir 

jāzvana NMPD.  

 

  

SĒDE BEIDZĀS: plkst. 20.00 

Protokolēja: Gita Kudiņa _________________ 


